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 Ons dorp  

 

Inleiding 

We zijn nu bijna 8 maanden verder sinds de gemeenteraadsverkiezingen van 19 maart 2014. 

Iets minder dan 20.000 Ridderkers hebben hun stem uitgebracht op een van de negen verkiesbare 

partijen. Met een opkomstpercentage van 53,05% is dat een kleine meerderheid van de 

stemgerechtigden. 

De coalitie van Leefbaar Ridderkerk, SGP, CDA en CU vertegenwoordigt minder dan 30% van de 

kiesgerechtigde Ridderkerkers. Deze partijen vertegenwoordigen een minderheid.  

Partij 18PLUS is van mening dat we een volksraadpleging onder de inwoners van Ridderkerk moeten 

kunnen houden wanneer er dossiers spelen die van dermate impact zijn dat het veel Ridderkerkers 

aangaat. Met bovengenoemde percentages in het achterhoofd kunnen we ons niet schuilen achter 

onze rol als volksvertegenwoordiger.  

Er zal door Partij 18PLUS een motie ingediend worden die het houden van een referendum mogelijk 

maakt. 

 

Metropoolregio 

Vorige maand heeft een meerderheid van de raad ingestemd met de deelname van Ridderkerk aan 

de Gemeenschappelijke Regeling Metropoolregio Rotterdam Den Haag. 

Zodra ook de Eerste Kamer heeft ingestemd met de intrekkingswet Wgr-plus en de Stadsregio 

Rotterdam is opgeheven zal Ridderkerk deelnemen aan deze “vrijwillige” gemeenschappelijke 

regeling. 

Partij 18PLUS is voorstander van autonome groei en ziet niets in deze gemeenschappelijke regeling 

waar 23 andere gemeenten het Ridderkerkse landschap kunnen bepalen. 

Wellicht dat de Tweede Kamer tot inkeer komt en ook voor deze regio de Provincie aanstelt als 

vervoersautoriteit. 

 

Economie 

Er is licht aan het einde van de tunnel nu de economische crisis aan zijn einde lijkt te komen. Helaas 

voelen nog veel inwoners en ondernemers de naweeën van de crisis. Zoals het er nu uitziet blijven de 

tarieven voor de lokale lasten gelijk aan die van 2014 gecorrigeerd met een inflatiecorrectie.  

Een verlaging van de lokale lasten is een welkome aanvulling voor inwoners en ondernemers. Dit 

moet volgens Partij 18PLUS haalbaar zijn d.m.v. betere afvalscheiding, digitale burgerzaken en een 

eerlijker precariobelastingsysteem. 



We moeten werken aan een aantrekkelijk vestigingsklimaat. Een punt van aandacht is de 

winkelleegstand. Partij 18PLUS is van mening dat er wel degelijk afspraken met vastgoedeigenaren 

kunnen worden gemaakt om dit probleem gezamenlijk op te lossen. 

Waar de gemeente jaren lang niet goed bereikbaar was voor ondernemers lijkt daar de laatste tijd 

verandering in te zijn gekomen. De gemeente is een juiste koers gaan varen en ondernemers 

waarderen dit. Er is echter nog een lange weg te gaan die we samen met ondernemers, inwoners en 

maatschappelijke partners dienen te bewandelen. 

 

Milieu/Duurzaamheid 

Ridderkerk profileert zich als een groene gemeente. Met ontwikkelingen zoals Nieuw Reijerwaard en 

deelname aan de Metropoolregio Rotterdam Den Haag lijkt “ons dorp” steeds meer te 

verstedelijken. Partij 18PLUS ziet graag meer groen in Ridderkerk. Is het mogelijk om op plaatsen 

waar gebouwen worden gesloopt bomen te planten? 

Zwerfaval blijft een doorn in het oog. Kan de portefeuillehouder er op toezien dat er strenger 

gehandhaafd wordt tegen vervuilers? 

Openbare vuilnisbakken puilen geregeld uit. Een simpele maatregel zou vervanging van deze 

exemplaren zijn door een met een grotere capaciteit. Partij 18PLUS dient hier een motie voor in. 

Partij 18PLUS is een groot voorstander van duurzame energieopwekking. De gemeente kan hier aan 

bijdragen door subsidie beschikbaar te stellen voor de aanschaf van zonnepanelen, kleine 

windturbines en dergelijke. 

Ook moet de gemeente er op toezien dat afval beter gescheiden wordt. We blijven achter ten 

opzichte van het landelijke gemiddelde. Partij 18PLUS ziet graag naast de mini-containers voor 

restafval en GFT afval een aparte container voor papier en karton. Hier dienen we dan ook een motie 

voor in.  

Het voordeel van gescheiden inzamelen is, buiten het feit dat het beter is voor het milieu, dat de 

kosten verlaagd kunnen worden. We willen de wethouder vragen om voor meer afhaallocaties voor 

de inzamelzakken voor plastic afval te zorgen, zodat ook deze afvalstroom beter gescheiden kan 

worden. Kan dit toegezegd worden? 

Inwoners en ondernemers hebben de mogelijkheid om zelf hun afval weg te brengen naar de 

milieustraat waar afvalscheiding op locatie gebeurt. Een wens is om ook doordeweeks een 

avondopenstelling te hebben voor de milieustraat. Hiertoe dient Partij 18PLUS een motie in. 

Helaas behoort Ridderkerk nog steeds tot de top van gemeenten met de slechtste luchtkwaliteit. Dit 

dient continue gemonitord te worden. Er dient zorg gedragen te worden voor meer groen langs 

snelwegen die de fijnstof grotendeels kunnen filteren.  

Daarbuiten dienen vervuilende auto’s geweerd te worden uit onze gemeente. Kan een maatregel net 

als in Utrecht om vervuilende auto’s te weren ook in Ridderkerk toegepast worden? 

 

 

 

 



Inwoners 

Ridderkerk vergrijst harden dan de gemiddelde gemeente. Dit heeft deels te maken met onze 

jongeren die in buurtgemeenten gaan wonen.  

Er ligt een taak voor de gemeente om zorg te dragen voor voldoende woningen voor jonge gezinnen 

waar zij fijn kunnen wonen en hun kinderen veilig op kunnen laten groeien. 

Door het terug in het leven roepen van de “starterslening” krijgen starters op de woningmarkt sneller 

een kans om ook een woning te kopen wat weer goed is voor de doorstroming op de woningmarkt. 

Partij 18PLUS ontvangt geregeld geluiden van studenten die graag in Ridderkerk zouden willen 

wonen in een studentenwoning terwijl ze studeren in bijvoorbeeld Rotterdam. Om de mogelijkheden 

hiertoe te onderzoeken dienen wij een motie in. 

Ridderkerk kent relatief veel ouderen waar veel goede voorzieningen voor getroffen zijn. Helaas 

weet niet iedereen uit deze doelgroep hun weg te vinden naar deze voorzieningen. De gemeente 

dient samen met de maatschappelijke partners deze mensen te begeleiden en te informeren indien 

zij dit wensen. 

Er zijn echter voorzieningen die voor de hand liggen maar in Ridderkerk ontbreken. Een zo een 

voorziening is een overdekte wachtplaats bij de begraafplaats waar veel weduwen droog kunnen 

staat terwijl zij wachten op vervoer op maat na het bezoek van een overleden dierbare. Om dit 

hopelijk te kunnen realiseren voor deze doelgroep zal Partij 18PLUS een motie indienen. 

 

Veiligheid 

Helaas zijn de dagen dat je met een gerust hart je achterdeur open kon laten staan al lang voorbij. 

Inbraak, winkeldiefstal en overvallen zijn incidenten die een litteken achter laten voor de 

getroffenen. Middels initiatieven zoals de buurtwacht proberen we hier een halt toe te roepen. Er 

zijn echter nog veel meer mogelijkheden om criminelen af te schrikken of te weren. De gemeente 

dient dit beter te communiceren. Kan de portefeuillehouder een soort tips & tricks communicatie 

verspreiden onder de inwoners en ondernemers? 

 

Communicatie 

Anno 2014 moet Partij 18PLUS opmerken dat de gemeente erg achter blijft voor wat betreft digitale 

communicatie. Veel gemeenten maken gebruik van social media om inwoners en ondernemers te 

informeren en om input te vergaren van deze doelgroep. Buiten het feit dat de tamtam bij deze 

kanalen sneller gaat biedt het ook nog een financieel voordeel. 

Een app voor de mobiele telefoon waar mensen een foto van een losliggende stoeptegel kunnen 

plaatsen of een defecte lantaarnpaal kunnen melden is een simpele oplossing die zeer doeltreffend 

kan werken. 

Het wekelijkse gemeentejournaal in De Combinatie is onoverzichtelijk. Kijk hier eens met een frisse 

blijk tegenaan zodat we volgend jaar wellicht een verbeterde vormgeving kunnen verwachten. 

Ook de website van de gemeente verdient de nodige aandacht. Het doorpakken waarover in het 

collegeprogramma gesproken wordt is niet rigoureus genoeg. De website moet echt helemaal van de 

grond af opgebouwd worden willen we serieus over komen bij de inwoners en ondernemers. 



Kan de wethouder toezeggen dat alle zaken die wettelijk gezien digitaal afgehandeld mogen worden 

in 2015 beschikbaar komen op de website? 

 

 

 

Tot Slot 

Dit zijn de eerste algemene beschouwingen van een nieuwe politieke partij. We hebben dit zo veel 

mogelijk in Jip-en-Janneke taal geprobeerd te verwoorden voor de geïnteresseerde lezer.  

Partij 18PLUS wenst alle raadsleden, burgerleden, wethouders, de burgemeester en ambtenaren veel 

succes toe tijdens de invulling van hun inspanningen die zij stoppen in Ridderkerk en dankt alle 

inwoners en ondernemers van Ridderkerk voor hun bijdrage aan deze fantastische gemeente. 

 

Henk van Os 

Fractievoorzitter Partij 18PLUS 


